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Onderwerp : Cultuurbeleid komende jaren 
Datum  : 14-10-2024 
Voor  : Raadsleden Gemeente Haaksbergen 
Van  : stichting Art4More 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Dank u wel dat ik mag inspreken. Ik wil het graag met u hebben over het cultuurbeleid 
voor de komende jaren. 
 
Mij naam is Jolanda Bouwmeesters, ik ben bestuurslid van de stichting Art4More 
 
De stichting Art4More organiseert kunst en cultuur projecten in Haaksbergen en 
omgeving. En wij zijn vooral bekend geworden door de Kunstmarkt Haaksbergen die we 
dit jaar voor de 18e keer organiseerden. 
 
Wij organiseren sinds 2022 onder de naam 'Haaksbergen Toon Talent' ook allerlei andere 
projecten rond kunst en cultuur en dat doen we met veel succes. 
 
Wij willen simpel gezegd dat zo veel mogelijk inwoners van Haaksbergen mee gaan doen 
aan kunst en cultuur, want kunst en cultuur is leuk, leerzaam en gezond en goed voor 
iedereen. Het verbindt en het verbroedert, het maakt Haaksbergen van ons allemaal. 
 
Wij helpen als Art4More ook andere kunst en cultuur initiatieven in Haaksbergen, want 
wij willen dat iedereen die dat wil een beroep kan doen op ondersteuning van de 
professionals die wij in ons netwerk hebben. En buiten ons is er geen instantie in 
Haaksbergen die initiatieven ondersteunt die hulp nodig hebben. 
 
Over het cultuurbeleid van Haaksbergen hebben wij wel wat te zeggen : 
 
Wij willen dat iedereen een beroep kan doen op de subsidies die de gemeente 
beschikbaar heeft voor kunst en cultuur. Wij willen dat er openheid komt en 
transparantie over de subsidievoorwaarden en dat duidelijk wordt waarom iemand wél of 
geen subsidie krijgt. 
 
De laatste cultuurnota van Haaksbergen dateert uit 2017, dat is een eeuwigheid geleden, 
zéker omdat door de corona crisis het kunst en cultuurveld totaal overhoop is gehaald. 
Wij vragen de gemeente al twee jaar om met nieuw cultuurbeleid te komen. 
 
Wij willen ook dat iedereen in Haaksbergen die dat wil mee kan praten over dat nieuwe 
cultuurbeleid. Wij hebben als Art4More de gemeente steeds aangeboden om mee te 
denken. We hebben een groot netwerk van cultuurmakers en we weten waar ze behoefte 
aan hebben.  
 
We hebben veel ervaring met het opzetten van succesvolle projecten. Dat kan iedereen 
zien. We hebben met onze projecten laten zien dat we inclusief kunnen zijn, we hebben 
laten zien dat we kunnen vernieuwen, dat we groepen bereiken die al jaren niet of nog 
nooit mee hebben gedaan met cultuurprojecten in Haaksbergen, simpelweg omdat ze er 
nooit voor werden uitgenodigd. 
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De gemeente kiest er voor om geen gebruik te maken van onze hulp, ervaring en 
inbreng.  
 
De gemeente doet het op haar eigen manier. Ze nodigt een select groepje uit om mee te 
praten over een zogenaamd cultuurakkoord. Maar de gemeente bepaalt zélf waar over 
meegepraat mag worden. U kunt het nalezen op bladzijde 51 van de begroting. En het 
heeft NIKS met de werkelijkheid van doen, dit is NIET waar de kunst en cultuurmakers 
van Haaksbergen behoefte aan hebben. 
 
Wij willen dat iedereen mee mag praten. En wij willen zélf mee de onderwerpen bepalen 
die in het cultuurbeleid aan de orde moeten komen. 
 
Wij vragen de gemeenteraad om ons hierbij te helpen, want helaas is meermaals 
gebleken dat deze gemeente het niet uit zichzelf zal doen. 
 
Onze dringende oproep vanavond is dus: zorg ervoor dat iedereen die dat wil mee kan 
praten en zorg ervoor dat we ook echt mee kunnen bepalen wat er in het cultuurbeleid 
aan de orde zal gaan komen. 
 
Dank u wel. 
 


